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OBČINA KOZJE                                                                                            predlog                 
OBČINSKI SVET 

 
ZAPISNIK  

11. SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE KOZJE,  
DNE  23. 1. 2020 OB 17. URI V PROSTORIH SEJNE SOBE OBČINE KOZJE 

  
Prisotni so bili g. Jagrič Jernej, g. Plahuta Franc, g. Prešiček Boštjan, g. Šulc Jernej, g. Kunej 
Marko, g. Volaušek Filip, g. Žlender Franc, županja ga. Krajnc Milenca in iz občinskega urada ga. 
Bercko Nives, g. Čoklc Daniel, ga. Jug Irena, ga. Kunst Suzana in ga. Reher Andreja.  
Opravičeno odsotna sta bila g. Ivič Nikola in ga. Kostajnšek Anja. 
Na seji je bil prisoten tudi predstavnik Nadzornega odbora Občine Kozje g. Kolar Veljko.  
 
Na seji je bilo prisotnih sedem svetnikov. 
Predlagan in soglasno sprejet je bil naslednji dnevni red: 

1. Predlog zapisnika 10. redne seje  
2. Poročilo o realizaciji sklepov 10. redne seje  
3. Predlog Odloka o proračunu Občine Kozje za leto 2020 – druga obravnava 
4. Predlog  Sklepa o imenovanju člana skupščine javnega podjetja OKP Rogaška Slatina, 

d.o.o.  
5. Poročilo o delu uredniškega odbora javnega glasila Zmajev glas v letu 2019  
6. Pobude in vprašanja 
7. Razno 

 
K 1. TOČKI  
 
Ob glasovanju je bilo prisotnih sedem svetnikov. 
Svetniki so z sedmimi glasovi potrdili zapisnik 10. redne seje. 
 
K 2. TOČKI  
 
Poročilo o realizaciji sklepov 10. redne seje so svetniki prejeli v gradivu in nanj ni bilo pripomb. 
 
K 3. TOČKI 
 
Predlog Odloka o proračunu Občine Kozje za leto 2020 v drugi obravnavi je svetnikom 
predstavila ga. županja. 
 
V razpravi so sodelovali g. Jagrič, g. Šulc in g. Kunej.  
 
Ob glasovanju je bilo prisotnih sedem svetnikov. 
Svetniki so s sedmimi glasovi sprejeli naslednji sklep: 
Občinski svet Občine Kozje sprejme Odlok o proračunu Občine Kozje za leto 2020 v 
drugi obravnavi. 
 
K 4. TOČKI 
 
Predlog Sklepa o imenovanju člana skupščine javnega podjetja OKP Rogaška Slatina, d.o.o. je 
svetnikom predstavil je predstavil g. Plahuta, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve 
in imenovanja. 
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Ob glasovanju je bilo prisotnih sedem svetnikov. 
Svetniki so s sedmimi glasovi sprejeli naslednji sklep: 
Občinski svet Občine Kozje imenuje v skupščino OKP Javno podjetje za komunalne 
storitve, Rogaška Slatina, d.o.o., kot predstavnico Občine Kozje  Nives Bercko, Lastnič 
27, 3255 Buče, za preostanek mandatnega obdobja 2019-2023. 
 
K 5. TOČKI 
 
Poročilo o delu uredniškega odbora javnega glasila Zmajev glas v letu 2019 je svetnikom 
predstavil g. Šulc, novi odgovorni urednik javnega glasila. 
 
K 6. TOČKI 
 
Ga. županje je svetnike obvestila o poteku del okoli posedka pri vežici Dobležiče ter o pričetku 
aktivnosti v zvezi s prenočitvenimi kapacitetami na gradu Podsreda. 
G. Plahuta je dodal, da je razočaran nad prvotnim izvajalcem, ki je bil Grapo in dodal, kaj vse ga 
je zmotilo. Verjetno so bila nekvalitetno izvedena dela razlog za ponovno posedanje. 
 
G. Prešiček je postavil vprašanje ali se je zadeva z g. Veržunom v zvezi s kračico na Vetrnik 
uredila in je tako zagotovljen začetek del. Ga. županja je povedala, da se v danem trenutku 
pripravlja projekta dokumentacija in da so bili narejeni geodetski posnetki. Z lastniki se trenutno 
še nismo uspeli srečati, je pa že naročena izravnava meje.  
 
G. Prešiček je zanimalo, ali lahko računajo na dograditev Telekomovega sistem optičnega kabla 
na Zdolskem delu Ješovca. Pojasnil je trenutno stanje na terenu. Predlagal je, da bi se določila 
komisija za dogovore s Telekomom. Postavljanje anten je korak nazaj. Zadeva se je nekje ustavila. 
G. Čoklc je povedal, da ni nobenih novih informacij v zvezi s tem. Zadeva se menda projektira, 
zaprosili so za projektne pogoje, vendar nadaljevanja ni. G. županja je dodala, da Telekom vlaga 
le, če je to za njih tržno zanimivo. Projekt RUNE je ena od možnosti v prihodnosti. G. Prešiček 
je bil mnenja, da pri ljudeh obstaja interes sofinanciranja, da bi se le uredila internetna povezava. 
 
G. Prešiček je opozoril na potrebo po rešitvi hudourniškega dela v Šonovem, kjer odnaša zemljo 
pred hišo, poglablja se struga in nanaša materiala. Mogoče je to tudi posledica slabo speljanega 
novega cestišča proti Belemu. Krajani so na ta problem že opozorili in ga zanima, kako daleč je 
rešitev. Ob deževju je hudournik nevaren. G. Čoklc je pojasnil, da občina nima pristojnosti za 
reševanje problematike vodotoka. Trenutno je projektiran propust, ki bi rešil problematiko 
pretočnost. Vse kar je višje proti Belem, se bo sklical sestanek z ARSO ter mejaši potoka in se bo 
poskusilo dogovoriti, kaj se lahko stori. Razrešiti bo potrebno pristojnosti določenih akterjev. G. 
Plahuta je dodal, da je problem verjetno nastal tudi zaradi neodgovornosti lastnikov zemljišč ob 
strugi. 
 
K 7. TOČKI 
 
Pri tej točki ni bilo razprave. 
 
Seja je bila zaključena ob 17. 35. 
 
Zapisnik povzela: 
Polona Zakošek 
 
Datum:   
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Številka:  
 
                 
 

  ŽUPANJA OBČINE KOZJE      
Milenca KRAJNC 


